
 

 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 

Plats: Gamla Nykyrka Småskola, Söndagen den 5 februari 2023, kl 09.00-10.00. 

 

Deltagare: Martin af Robson ordföranden, Solweig Larsson skattmästare, 

Anna Maria Liljebjörn ledamot, Calill Ohlson ledamot, Annelie Dagerstig ledamot, 

Bo Olsson ledamot, Lars Åkerström vice ordförande, Karin Lohm suppleant. 

 

Inger Sköld, suppleant hade anmält förhinder. 

 

 

1. Inledning ordföranden 

 

2. Val av sekreterare för mötet, beslut: Ordföranden 

 

3. Val av justeringsman, beslut: Solweig och Calill. 

 

4. Anmälan av övriga frågor, 

- Lars Åkerström och Martin af Robson anmälde. 

 

5. Godkännande av dagordning 

- Utan anmärkning. 

 

6. Föregående styrelseprotokoll 

- Utan anmärkning. 

 

7. Information från skattmästaren 

- God ekonomi, inget att anmärka. 

 

8. Ekonomifrågor och medlemsläget 

- Kraftigt sänkta kostnader för hemsida på årlig basis, tack vare egna uppdateringar. 

- Vi har ett antal medlemmar som inte har betalat årsavgift trots flera påminnelser, ej 

ytterligare åtgärd. 

- Fram till dagens datum åtta nya medlemmar. 

 

9. Medlemsrekrytering 

- Fortsätta med befintlig uppsökande verksamhet, samt dela ut vykort till intresserade på 

aktiviteter. Vykorten finns på Olshammarsgården och Övralid 

- Även tipsa/meddela Solweig som skickar ett mail till intresserade med information samt 

betalningsinstruktioner för medlemskap. 

 

10. Bidrag 

-Vi avvaktar slutgiltigt besked från Askersunds Kommun angående ansökan om 

evenemangsbidrag till Vernerdagen den 17 augusti-23. 

 

11. Avstämning kommande aktiviteter: 

- Vernerdagen: Calill Ohlson och Martin af Robson ansvarar för att inbjudan kommer att 

skickas 3 veckor innan utsatt datum inkl instruktioner för OSA. 

- Iboholm, Boo Egendom: Calill Ohlson och Bo Olsson ansvarar för att inbjudan kommer att 

skickas 3 veckor innan utsatt datum inkl instruktioner för OSA. 



- Svenska Akademien: Lars Åkerström fortsätter med detaljarbetet samt Martin af Robson 

undersöker lämplig restaurang för intresserade efter besöket. 

- Bokcirkel: Anna Maria Liljebjörn fortsätter med detta arbete, preliminär inbjudan att 

skicka ut via månadsbrev samt Facebook, början av november 2023. Första tema och text 

”Tiveden”. Martin af Robson bistår henne med utformning av inbjudan samt det tekniska 

iom träffarna kommer att ske via Teams eller motsvarande. 

 

12. Marknadsföring, mässor/utställningar, trycksaker 

- Ingen närvaro på Göteborgs Bokmässa i år pga kostnad och tidigare resultat gällande nya 

medlemmar. 

- Solweig återkommer på nästa styrelsemöte med vidare detaljer om Litteraturens Dag i 

Örebro 2023 samt om Motala Kulturnatt 2023, så tar styrelsen ställning då. 

 

13. Månadsbrev 

- Ordföranden fortsätter med månadsbrev, dock med mer interaktion från styrelse och 

medlemmar. Medlemmar kommer att framöver delges förslag på hur de ska kunna påverka 

utskicken med texter, teman, aktiviteter mm. Månadsbreven kommer framöver att ha visst 

fokus på historiska tillbakablickar från Heidenstamsällskapets 50 år. 

 

14. Stiftelsen Övralid 

- Martin af Robson informerade om kommunikationen med Övralid, samt fick styrelsens 

godkännande att formellt ansöka om bidrag till våra aktiviteter inför 50 års jubileumet 2024 

från Stiftelsen. 

 

15. Aktiviteter år 2024 

- 50 års jubileum, Martin af Robson ska undersöka i arkiven om det finns något från 

Heidenstamsällskapet som går att återanvända och applicera till aktiviteterna från åren som 

har gått. 

 

16. Övriga Frågor 

- Lars Åkerström informerade att han har diskuterat med Tora Wigstrand om 

Heidenstamsällskapets Utmärkelse, som preliminärt skall delas ut 2024. Lars kommer 

arbeta vidare med detta. 

- Martin af Robson föreslog att utvidga Sällskapets närvaro på sociala medier, dvs att ansluta 

ett Instagramkonto. Bakgrunden är att på Facebook får användaren/medlemmen mer statisk 

information och upplysningar om tidigare och kommande aktiviteter. På Instagram behöver 

man ej ansöka om medlemskap, utan genom ett knapptryck kan man följa, vilket gör att i 

regel vänder sig till en större massa generellt. Kan även använda oss av hashtags (#) för att 

synas i andra grupper och sammanhang. Styrelsen godkände detta, samt hänvisade till 

Årsmötet i denna fråga också. Kommer att fungera som ett komplement till hemsidan och 

Facebookgruppen där vi har full verksamhet, dvs inte ersätta något av dom. 

 

17. Nästa styrelsemöte, söndagen den 10 september 2023 klockan 10.00 i Gamla Nykyrka 

Småskola. 

 

 

Vid protokollet Justeras Justeras 

                                                                                                                                 
 

Solweig Larsson Calill Ohlson 

 

 

 
 

 

Martin af Robson 



Bilaga 1 

 

 
DAGORDNING 

1. Inledning ordföranden 

2. Val av sekreterare för mötet, förslag: Ordföranden 

3. Val av justeringsman, förslag: Solweig och Calill 

4. Anmälan om övriga frågor 

5. Godkännande av dagordning 

6. Föregående styrelseprotokoll 

7. Information från skattmästaren 

8. Ekonomifrågor och medlemsläget 

9. Medlemsrekrytering (alla) 

10. Bidrag (Martin af Robson) 

11. Avstämning kommande aktiviteter: 

- Vernerdagen (Calill Olsson och Martin af Robson) 

- Iboholm, Boo Egendom (Calill Ohlson och Bo Olsson) 

- Svenska Akademien (Lars Åkerström) 

- Bokcirkel (Anna Maria Liljebjörn) 

12. Marknadsföring, mässor/utställningar, trycksaker (Martin af Robson) 

13. Månadsbrev (Martin af Robson) 

14. Stiftelsen Övralid (Martin af Robson) 

15. 2024 aktiviteter, avstämning och funderingar 

16. Övriga frågor 

17. Nästa styrelsemöte 


